
  
Zápis 

 

ze zasedání Akademického senátu 2. lékařské fakulty UK 

ze dne 11. prosince 2024 

 

 

Přítomni: J. Balko, O. Čakrt, L. Fila, O. Hrušák, H. Maxová, P. Piťhová, D. Smíšková, R. Škába, 

M. Trojánek, J. Zieg, V. Blažek, Š. Chytrý, M. Khoder, M. Koblížek, F. Sedlecká, M. Uvíra, B. 

Valníčková ,V. Veselý 

 

Omluveni: Š. Veselý, J. Zuna, R. Bláha, T. Černá, K. Dostálová,  M. Jirásek 

 

Hosté: prof. MUDr. Babjuk, CSc., Mgr. Šmejcká, prof. MUDr. Kobesová, Ph.D., prof. MUDr. 

Vymazal, Ph.D., MHA, prof. MUDr. Havlas, Ph.D., RNDr. Škvárová, Ph.D.Mgr. Andreas, 

Ph.D., Mgr. Lindenthalová, prof. MUDr. Kalina, Ph.D. 

 

 

Program: 

) Zahájení a uvítání hostů 

) Informace předsednictva AS 2. LF UK a vedení fakulty 

) Kontrola zápisu z minulého zasedání AS 2. LF UK  

) Informace volební komise o průběhu voleb do AS 

) Návrh na zřízení nového společného pracoviště „Ústav simulační medicíny 2. LF 

UK a FN Motol“ 

) Návrh na zřízení nového společného pracoviště „Vědecké a diagnostické 

onkologické centrum 2. LF UK a FN Motol“ 

) Podmínky přijímacího řízení do doktorského studijního programu 

Biomedicínská informatika/Biomedicine Informatics pro akademický rok 

2025/2026 

) Zprávy z komisí 

) Zprávy z AS UK 

   10)        Různé 

 

 

1) Zahájení a uvítání hostů 

Zasedání zahájil MUDr. Trojánek, předseda AS 2. LF UK, přivítal senátory a hosty, kteří se 

účastnili zasedání.  

Skrutátory byli určeni: doc. Maxová (pedagogická komora) a V. Blažek (studentská komora). 

 

MUDr. Trojánek požádal senátory o odsouhlasení programu. Protože nebyly žádné připomínky, 

program byl schválen tichým souhlasem. 

 

2) Informace předsednictva AS 2. LF UK, informace vedení fakulty  

MUDr. Trojánek sdělil, že proběhlo setkání vedení LF, na jednání byli dobře připraveni, V. 

Veselý se účastnil za sekci studentů. Byli osloveni všichni předsedové AS, vyplnili dotazník, 

MUDr. Trojánek jednotlivé body zhodnotil, vyplynuly rozdíly mezi jednotlivými AS. 

Prof. Babjuk zmínil novelu VŠ zákona. Dále sdělil informace o nadačních fondech fakulty 

(Nadační fond rodiny Adamových, Nadační fond 2. LF UK). Zaznělo srdečné pozvání na večírek 

fakulty 12.12.2025. 

Pan děkan se nemůže dalšího zasedání AS 2. LF UK zúčastnit, poděkoval proto již nyní AS 2. 

LF UK v tomto složení za přínosnou spolupráci a vzájemnou snahu řešit vše v prospěch fakulty. 



3) Kontrola zápisu ze zasedání AS 2. LF UK dne 13. 11. 2024  

MUDr. Trojánek vyzval senátory k přednesení doplňků do zápisu, který byl před zasedáním 

upraven na žádost doc. Maxové. Nikdo neměl další připomínky.  

Zápis ze zasedání AS 2. LF UK dne 9. 10. 2024 byl schválen tichým souhlasem. 

 

4) Informace volební komise o průběhu voleb do AS 

RNDr. Škvárová jako předsedkyně volební komise představila volební komisi, zhodnotila celé 

volby, které proběhly v souladu s volebním řádem. Je vidět trend snižujícího se počtu 

hlasujících. V diskuzi (děkan, Trojánek, Maxová, Lindenthalová, Škába, Veselý) zaznělo, že 

studenti ani pořádně nevnímají roli AS, chybí neformální přenos informací směrem ke 

studentům, je třeba zapojit PR oddělení. Zatím nepřišla žádná stížnost na průběh voleb. 

MUDr. Trojánek poděkoval komisi a IT za zdárný průběh voleb. 

 

5) Návrh na zřízení nového společného pracoviště „Ústav simulační medicíny 2. LF UK a 

FN Motol“ 

Pan děkan návrh představil již na minulém zasedání AS 2. LF UK. Vznik centra vedení fakulty 

podporuje, jsme jediné pracoviště v republice, které toto centrum nemá. Naším cílem je vše dělat 

koncentrovaně na jednom místě, začlenit do curiculla. Zprovoznění by bylo asi v roce 2028. 

V současné době je třeba se vyjádřit k návrhu mít společné pracoviště simulační medicíny s FN 

Motol, která také již nové simulační centrum staví. Bylo by možné sdílet některé přístroje či 

personální zabezpečení, mít další výukové prostory atd. 

Došlo k jednání EK a vedení fakulty, kde bylo odpovězeno na otázky senátorů. 

Prof. Hrušák potvrdil, že EK 2. LF UK vznik centra podporuje. 

 

Hlasování: pro  18  proti  0  zdržel se  0 

 

AS 2. LF UK schválil Návrh na zřízení nového společného pracoviště „Ústav simulační 

medicíny 2. LF UK a FN Motol“. 

 

6) Návrh na zřízení nového společného pracoviště „Vědecké a diagnostické onkologické 

centrum 2. LF UK a FN Motol“ 

Prof. Kalina představil návrh, materiál byl předem zaslán. 

Centrum bude součástí Motolského onkologického centra FN v Motole, část bude financována 

z daru KFF, na budově financované z daru bude nápis Budova Petra Kellnera. Doufáme 

v excelentní vědecké výsledky, v granty, přístrojové, technologické a znalostní kapacity, 

atraktivní prostředí pro výchovu kvalitních doktorandů, zvýší to i prestiž 2. LF UK.Byly shrnuty 

předpokládané náklady fakulty. V diskuzi (Škába, Čakrt, děkan, Kalina, Blažek, Trojánek) bylo 

zmíněno, že Centrum bude v majetku FNM, my se tam integrujeme z titulu společného 

pracoviště a sdílení vedení centra, sdílení přístrojů atd.  

Prof. Hrušák potvrdil, že EK 2. LF UK vznik centra podporuje. 

 

Hlasování: pro  18  proti  0  zdržel se  0 

 

AS 2. LF UK schválil Návrh na zřízení nového společného pracoviště „Vědecké a 

diagnostické onkologické centrum 2. LF UK a FN Motol“. 

 

7) Podmínky přijímacího řízení do doktorského studijního programu Biomedicínská 

informatika/Biomedicine Informatics pro akademický rok 2025/2026 

Prof. Kobesová sdělila, že se jedná o reakreditaci, v současné době studuje 6 studentů. Materiál 

byl zaslán předem. 

 

Hlasování: pro  18  proti  0  zdržel se  0 

 

AS 2. LF UK schválil Podmínky přijímacího řízení do doktorského studijního programu 

Biomedicínská informatika/Biomedicine Informatics pro akademický rok 2025/2026. 

 



8) Zprávy z komisí 

Pedagogická komise – doc. Čakrt – dále spolupracuje s ekonomickou komisí, zabývala se 

navýšeným počtem studentů, sestaví soubor otázek na pana děkana. Prof. Zámečník požádal 

komisi o další rozbor studentské ankety, hodnocení by bylo využito při rozhovorech děkana 

s přednosty. Doc. Čakrt sdělí, zda je to v časových možnostech  stávajících členů do konce 

volebního období. V diskuzi (Uvíra, Trojánek) bylo zmíněno, že by výsledek jednání s přednosty 

měl být zveřejněn. 

 

Legislativní komise –komise se zabývala materiály k volbám, vyhodnocováním voleb 

 

Ekonomická komise – prof. Hrušák – dále spolupracuje s pedagogickou komisí  

 

Sociální komise –Š. Chytrý- komise se nesešla 

 

Komise pro komunikaci –komise se nesešla 

 

9) Zprávy z AS UK 

AS UK se konal 22.11.2024, shrnutí informací provedl M. Uvíra. 

Prof. Hrušák zmínil, zda všichni chtějí samostatnou uniiverzitní knihovnu, jsou další. Problémem 

ale zůstává, že nejsou otevřené o víkendu.  

 

10) Různé 

VŘ: 

OSOBNÍ:   AP - vedoucí centra - termín komise 6. ledna 2025 od 13:00     (jedná se o nové 

pracoviště Centrum rozvoje komunikačních a pedagogických kompetencí 2. LF UK)  doc. Fila 

PER ROLLAM: 

•  anatomie, AP, 0,050, prof. Kachlík  - bude rozesláno v 1/2 prosince                   doc. Fila 

• ošetřovatelství, AP-L, 3x0,200, dr. Jirkovský - bude rozesláno v polovině ledna 2025 

doc. Zieg 

• ošetřovatelství, AP, 1,000, dr. Jirkovský - bude rozesláno v polovině ledna 2025     

MUDr. Trojánek 

• kardiovaskulární, AP, 6x0,050, dr. Černý - bude rozesláno v polovině ledna 2025 

• kardiovaskulární, AP, 0,100, dr. Černý - bude rozesláno v polovině ledna 2025            

obě prof. Škába 

Š. Chytrý zmínil prosbu studentů o zpřístupnění senátní místnosti pro studenty, umístění 

mikrovlnné trouby. Po diskuzi bylo rozhodnuto, že tématem se bude zabývat sociální komise. 

Smlouva na DPP pro Mgr. Gáboríkovou na r.2025 : přijato tichým souhlasem 

Další termíny zasedání AS 2. LF UK: 8. 1. 2025 MPP, 12. 2. 2025 MPP 

 

 

Zapsala: Mgr. Markéta Gáboríková 


